
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  7 DE JULIOL 
DE 2005

A la Vila de Montblanc, el dia 7 de juliol de 2005, a dos quarts de deu de la nit, es reuneix a la Sala 
de Sessions de l’Ajuntament,  el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde 
el SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  el   SR.  GUILLEM  JANÉ  PUJOL,  el   SR.  JUAN 
LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el 
SR.  XAVIER  MARTÍ  ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,el  SR.  JOSEP 
ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR 
MAGRINYA  RULL, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica, i  l’Interventor,  el Sr.  RAMÓN PIÑEIRO 
GUIBERNAU.  

El Sr. Alcalde expresa en primer lloc el condol de tot l'Ajuntament a la familia del Sr. Sigró que va 
ser  l'Interventor  de  l'Ajuntament  durant  un  llarg  període de  temps i  que  ha mort  recentment  i 
condemnar enérgicament l'atemptat de Londres i mostrar la solidaritat amb les víctimes i les seves 
families, per la qual cosa demana als regidors i al públic assistent un minut de silenci.

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

S’aprova per unanimit l'acta de 5 de maig de 2005.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER  PUNT:  DONAR  COMPTE  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  LA  JUNTA  DE 
GOVERN LOCAL

Es dóna compte de les resolucions de la Junta de Govern Local.

El Sr. Vallverdú demana poder consultar les actes de la Junta de Govern Local amb més temps.

QUART PUNT: APROVACIÓ CALENDARI DE LES FESTES LOCALS PER L'ANY 2006

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Atès que  d’acord amb l’art. 46 del RD 2001/83, de 28 de juliol, el Departament de Treball de la 
Generalitat  de  Catalunya  sol·licita  que  es  fixin  les  dues  festes  locals  per  acord  del  Ple  de 
l’Ajuntament, s'acorda:

- Aprovar les festes locals per l’any 2006 els dies  7 i 8 de setembre.

CINQUÈ  PUNT:  PROPOSTA  DEL  DEPARTAMENT  DE  TURISME:  XARXA 
D'HISTÒTOPS

El Sr. Vallverdú demana més informació per poder emetre un vot conseqüent.

El Sr. Martí diu que donar molta més informació no serà possible perquè els del Departament de 



Turisme de la Generalitat no han facilitat gaire més. Diu que van demanar realitzar aquest acte de fe 
doncs s'havia de presentar abans del dia 15 de juliol.

El Sr. Vallverdú diu que no troba lògic aprovar quelcom que no se sap exactament que és, doncs de 
la documentació aportada el que si que queda clar són tot un seguit de compromisos per part de 
l'Ajuntament i la creació d'una espècie d'oficina de turisme a un lloc d'entrada al poble.

El  Sr.  Martí  diu  que  això  és  només  per  poder  formar  part  del  projecte  si  a  Madrid  donen el 
finançament  a  la  Generalitat  i  que sempre es  pot  renunciar.  La idea és  construir  una  aula  per 
explicar la història de Catalunya a través dels pobles. Aquestes oficines serien a través de mòduls 
de montatge, cadascun dels quals té un preu i un finançament individual.

El Sr. Huguet diu que a la documentació que els van facilitar s'explica que és un històtop però que 
si bé la idea podria ser bona, de la documentació també se'n després una clara orientació comercial 
doncs tot són caixers, cafeteries i productes de màrketing. Critica que s'hagi d'aprovar un conveni 
sense saber ben bé que és i no preveure el pressupost per cofinançar-ho. Diu que si més o menys 
s'ha d'invertir uns 36.000 euros en aquest projecte, el que s'hauria de fer seria invertir-ho en l'oficina 
actual o a d'altres coses. Diu que votaran en negatiu. 

El Sr. Andreu diu que l'explicació és pobre i  pregunta si s'han posat en contacte amb algú del 
Departament de Turisme per demanar més informació.

El Sr. Martí diu que no saben res més i que del Departament van dir que si hi havien novetats es 
ficarien en contacte amb l'Ajuntament.

El Sr Andreu diu que estan demanant un acte massa gran de fe. Diu que d'una banda li satisfà que 
hagin escollit a Montblanc d'entre altres pobles de Catalunya per representar una part de Catalunya i 
la seva història. Diu que es tracta d'una nova concepció d'atraure el turisme, com es fa al Sud de 
França. Diu que és una bona idea perquè la instal·lació d'una oficina en un lloc de pas com podria 
ser  l'autopista  pot  atraure  més  gent  al  poble.  Demana el  vot  favorable  d'IpM i  de  GdPperquè 
Montblanc sigui el centre d'aquest programa. Diu que ERC votarà a favor.

El Sr. Alcalde agraeix la informació privilegiada facilitada pel Sr. Andreu que ha pogut rebre del 
Sr. Conseller de Turisme, el qual és del seu mateix partit, però lamenta que faci quedar malament al 
regidor.

El  Sr.  Andreu  diu  que  en  cap  cas  ha  fet  ús  d'informació  privilegiada  sinó  d'informació  lliure 
d'internet.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per onze vots a favor dels grups ApM, CiU i ERC i dues 
abstencions d'IpM i de GdP, adoptant-se el següent acord:

Vist  que el  patrimoni cultural  i  natural  es troba en un procés de valoració,  tant pel seu interés 
intrínsec com per la seva capacitat d'esdevenir motor de dinamització turística de les poblacions on 
està situat.

Vist que el municipi de Montblanc disposa d'un important conjunt de recursos turístics relacionats 
amb aquest patrimoni i creiem en les seves possibilitats d'esdevenir un eix turístic de primer ordre 
dins del conjunt de propostes d'aquesta mena existent a Catalunya.

Considerem que la consecució d'un Pla de Dinamització Turística basat en la Xarxa d'Històtops 
seria el millor procediment per desenvolupar aquest potencial en un dels eixos del turisme cultural 



d'aquest país, mitjançant la cooperació de municipis.

Per aquestes raons, s'acorda:

PRIMER: Proposar al Departament de Comerç, Turisme i Consum de la Generalitat de Catalunya 
l'interès  de  l'Ajuntament  de  Montblanc  per  a  formar  part  del  Pla  de  Dinamització  Turística 
anomenat Xarxa d'Històtops.

SEGON: Comprometre a aquest Ajuntament si s'aprova el Pla de Dinamització Turística anomenat 
Xarxa  d'Històtops  a  subscriure  un  conveni  i,  si  s'escau  a  formar  part  d'un  Consorci  públic 
municipal.

TERCER:  Comprometre  a  aquest  Ajuntament  a  la  previsió  i  a  la  programació,  en  els  seus 
pressupostos dels anys de durada del Pla de Dinamització, dels fons necessaris per a contribuir al 
cofinançament de la inversió total del Pla de Dinamització Turística anomenat Xarxa d'Històtops.

SISÈ  PUNT:  ADHESIIÓ  I  SUPORT  ALS  AJUNTAMENTS  DENUNCIATS  PER 
CONVIVÈNCIA CIVICA CATALANA

El Sr. Vallverdú diu que és obvi que votaran a favor però també demana que s'envii una carta a 
Convivencia Civica Catalana que tot i els seu nom, no són gens cívics.

El Sr. Huguet diu que estan d'acord amb l'Ajuntament però volen ser els primer a respectar els seus 
propis acords. Diu que no es compleix el que s'aprova doncs per acord de Ple es va aprovar penjar 
la bandera catalana i no s'ha fet. Demana que demà estigui penjada. Votaran a favor.

El Sr. Andreu diu que des del 11 de febrer de 1939 va penjar la bandera espanyola de la façana de 
l'Ajuntament i que quan ell va ser Alcalde la va retirar i ja no s'ha tornat a penjar. Diu que aquesta 
associació té un mal nom. Diu que ja seria hora que la senyera estigui penjada sempre. Diu que a la 
Comissió  Informativa  va  preguntar  si  es  tornaria  a  col·laborar  amb la  campanya  Un  país  una 
Bandera i vol saber si ja s'ha mirat i si es tornarà a col·laborar.

El Sr. Alcalde diu que el Sr. Andreu no va penjar la senyera catalana doncs si no es penjava cap no 
passaria res i si en canvi es penjava una si que podia passar, per la qual cosa no entén que ara 
demana que es col.loqui. Diu que encara no s'ha valorat el tema de la campanya.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

L’associació  espanyola  Convivència  Cívica  Catalana ha  interposat  davant  el  Jutjat  Contenciós 
Administratiu  de  Barcelona  una  demanda  contra  vint-i-sis  Ajuntaments  catalans  en  la  que  es 
reclama a la judicatura que obligui a aquestes corporacions locals “que haga ondear la bandera  
española  en  el  exterior  y  ocupar  un  lugar  preferente  en  el  interior  de  todos  los  edificios  y  
establecimientos de ese ayuntamiento”.

Els ajuntaments contra els quals s’ha presentat aquesta demanda contenciosa administrativa són: 
Cornudella de Montsant, Penelles, Artesa de Segre, Albesa, Ulldecona, Amposta, Vilablareix, Sant 
Martí de Llémena, Salt, Sant Andreu Salou, Fornells de la Selva, Flaçà, Celrà, Rocafort de Queralt, 
Mont-roig del Camp, Montbrió del Camp, Maspujols, Duesaigües, Castellvell del Camp, Cambrils, 
Castellar del Vallès, Castellbisbal, Montblanc, Tàrrega i Sant Llorenç Savall.

És necessari i convenient que els Ajuntaments catalans ens solidaritzem amb aquestes corporacions 
locals fent públic el nostre suport a la campanya Un país, una bandera.



Un país una bandera és una campanya en defensa dels símbols i la identitat de Catalunya i feta per 
l’estament governamental més proper al ciutadà: els alcaldes dels pobles i ciutats de Catalunya. És 
una eina per transmetre a la població la necessitat d’identificar-nos com a catalans. Pertànyer a un 
nació i estimar-la té el mateix efecte que conviure dins una gran família, t’ajuda a estimar els altres. 
la nació ens dóna aquesta energia per esdevenir millors, ens ajuda a ser solidaris amb la resta del 
món i ens permet ser universals. 

Entre els símbols representatius de les col·lectivitats assentades sobre un territori –des d’entitats 
supranacionals fins a petits nuclis de població-, els escuts i les banderes són els  característics. 
Aquests símbols actuen com a senyals d’identitat i elements de cohesió de la comunitat que els 
adopta i perpetua. En aquest sentit, representen la seva continuïtat al llarg de la història i, molt 
sovint, inspiren actituds emocionals i sentiments de lleialtat i pertinença envers la comunitat.

El  conjunt  de  símbols  que  són  el  marc  de  referència  d’una  determinada  comunitat  nacional, 
possibilitant als seus membres identificar-se, reconèixer-se, no en un model identitari, reduccionista 
i, finalment, excloent, sinó en un procés més d’identificació amb diferents graus i matisos. Ara bé, 
quan  aquesta  comunitat  no  disposa  d’un  espai  públic  propi,  sinó  que  forma  part  d’un  àmbit 
plurinacional, des d’aquest àmbit superior, poden imposa’ls-hi tradicions, símbols i referents que no 
són propis i que tendeix a substituir-los. I és en aquest espai on es genera un conflicte que en massa 
ocasions es resol amb la imposició legal dels símbols aliens.

Des del municipalisme català cal iniciar el procés legal necessari perquè el vigent marc jurídic no 
imposi la presència de símbols aliens.

És per això que s'acorda:

PRIMER: Manifestar el suport d’aquesta corporació municipal als ajuntaments de Cornudella de 
Montsant,  Penelles,  Artesa  de  Segre,  Albesa,  Ulldecona,  Amposta,  Vilablareix,  Sant  Martí  de 
Llémena, Salt, Sant Andreu Salou, Fornells de la Selva, Flaçà, Celrà, Rocafort de Queralt, Mont-
roig  del  Camp,  Montbrió  del  Camp,  Maspujols,  Duesaigües,  Castellvell  del  Camp,  Cambrils, 
Castellar del Vallès, Castellbisbal, Montblanc, Tàrrega i Sant Llorenç Savall, perquè puguin decidir 
lliurement el tractament que donen a la senyera, símbol nacional de Catalunya, així com el rebuig a 
l’actuació de l’associació espanyola Convivència Cívica Catalana.

SEGON:  Adherir-se  a  la  campanya  Un  país,  una  bandera,  per  a  la  defensa  dels  símbols  de 
Catalunya, perquè únicament es posi a l’asta del balcó dels ajuntaments, la bandera catalana com a 
únic símbol de la nostra nació l’Onze de setembre, diada nacional de Catalunya.

TERCER: Sol·licitar al President de la Generalitat  i  al President del Parlament que iniciïn els 
tràmits jurídics legals necessaris per derogar l’article 3 de la Llei Legislativa 39/1981 i fer possible 
que sigui ajustat a dret que únicament onegi als balcons de la casa consistorial la bandera catalana.

QUART: Realitzar una aportació econòmica de 50 € per tal de col·laborar en el finançament de les 
despeses  jurídiques  derivades  de  la  defensa  del  posicionament  legal  dels  vint-i-sis  ajuntaments 
demandats.

CINQUÈ: Autoritzar  aquesta  despesa  amb càrrec  a  la  partida  pressupostària  corresponent  que 
s’ingressarà en el compte corrent següent:

La Caixa: 2100 0782 92 0100212019



SISÈ:  Donar  trasllat  d’aquest  acord  als  promotors  de  la  campanya  Un  país,  una  bandera,  al 
President  de  la  Generalitat,  al  President  del  Parlament  de  Catalunya,  al  Delegat  de  l’Estat  a 
Catalunya i al Jutjat Provincial Contenciós Administratiu número 5 de Barcelona.

SETÈ PUNT: BONIFICACIÓ IMPOST CONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES.

El Sr. Andreu celebra que es donin aquest tipus de bonificacions per revitalitzar el nucli antic.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

1. ) ANTECEDENTS

Es sol-licita per part del senyor Josep Maria Sans Serra:

a ) L' aplicació de la bonificació del 95 % sobre la quota de l' impost sobre construccions, instal-
lacions  i  obres que  estableix l'  article  4  de l'  Ordenança Fiscal  número 4 de l'  Ajuntament  de 
Montblan en referència  a  l'  expedient  35/2005 per  la  rehabilitació,  reforma i  ampliació  d'  una 
vivenda unifamiliar en testera l' emplaçament del qual es troba a la Travessera de la Pedrera 2- 
Carrer Pedrera nº 5 de Montblanc ja que l' immoble es troba dins del perímetre del Pla Especial de 
Reforma Interior i de Protecció del Centre Històric de Montblanc.

b ) La devolució de la quantitat de 1.740,79 euros ja pagada corresponent al 95 % de l' impost sobre 
construccions, instal-lacions i obres.

2. ) FONAMENTS JURÍDICS.

-   L' article 103.2 a) del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals estableix: 

“ Les ordenances fiscals podran regular sobre la quota de l' impost una bonificació de fins al 95 % a 
favor de les construccions, instal-lacions i obres que siguin declarades d' especial interès o utilitat 
municipal  per  concòrrer  circumstàncies  socials,  culturals,  històrico-artístiques  o  de  foment  del 
treball que justifiquin aquesta declaració. Correspondrà aquesta declaració al Ple de la Corporació i 
s' acordarà prèvia sol-licitud del subjecte passiu, pel vot favorable de la majoria simple dels seus 
membres. “

– L' article 4 de l' Ordenança Fiscal número 4 de l' Ajuntament de Montblanc estableix:

“ S' aplicarà una bonificació del 95% de la quota de l' impost a favor de les construccions, intal-
lacions i obres que suposin rehabilitació, reconstrucció o reforma d' edificis situats en el perímetre 
del Pla Especial de Reforma Interior i de Protecció del Centre Històric de Montblanc, en alguna 
pedania, o quan es tracti de masos d' una antiguitat superior als 100 anys.
Aquesta bonificació no afectarà a les obres menors, enteses com aquelles que es tramitin d' acord 
amb l' ordenança municipal reguladora de les mateixes, excepte en el cas que estracti d' obres d' 
arranjament de façanes. 
Correspondrà aquesta declaració al Ple de la Corporació i ' acordarà prèvia sol-licitud del subjecte 
passiu, pel vot favorable de la majoria simple dels seus membres. “

– D' acord amb l'article  221.1 b)  de  la  Llei  58/2003,  de 17 de desembre,  General  Tributària 



procedeix la devolució d'  ingressos indeguts quan la quantitat  pagada hagi estat  superior al 
import a ingressar resultant d' un acte administratiu.

Per tot allò expossat, s'acorda:

PRIMER: Concedir la bonificació del 95% en l' impost sobre construccions, instal-lacions i obres a 
favor del Senyor Josep Mª Sans Serra en l'  expedient número 35/2005 per complir els requisits 
establerts a l' Ordenança Fiscal número 4 de l' Ajuntament de Montblanc 

SEGON: Procedir a la devolució de la quantitat de 1.740,79 euros ja pagada corresponent al 95 % 
de l' impost sobre construccions, instal-lacions i obres.

VUITÈ  PUNT: DELEGACIÓ  A  LA  JUNTA  DE  GOVERN  LOCAL  DE  LA 
COMPETÈNCIA PER BONIFICAR L'ICIO

El Sr Vallverdú diu que només es tracta de la Delegació i que ho troba correcte.

El Sr. Huguet diu que encara no s'ha penjat el model que demanar aquesta bonificació a la web de 
l'Ajuntament. Demana que l'any vinent es torni a bonificar el 100% com es feia temps enrera i que 
l'Arquitecte  municipal  vagi  a  realitzar  una inspecció per comprovar que s'ha fet  el  que deia  al 
projecte.

El Sr. Interventor explica que no és possible realitzar una bonificació del 100% sobre l'ICIO doncs 
el màxim permès per la llei és un 95%.

El Sr. Huguet diu que si complim la llei en aquest sentit que es compleixi tota i que es realitzin les 
inspeccions.

El Sr. Andreu celebra que es torni a la formula anterior i vol animar a tot Montblanc perquè per les 
Festes de la Serra els montblanquins rehabilitin el nucli antic.

El Sr. Alcalde diu que anteriorment es feia d'una manera incorrecta i que ara s'ha buscat complir la 
normativa.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Vistos els arts. 15 i ss. del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text 
Refós  de  la  Llei  Reguladora  de  les  Hisendes  Locals,  així  com  els  informes  de  Secretaria  i 
Intervenció, s’acorda:

PRIMER: Aprovar les següents variacions en  Ordenança fiscal número 4 reguladora de  l' Impost 
sobre Construccions, Instal-lacions i Obres:

A ) Modificar l'article 4.1 sustituïnt l' expressió que es troba a la quarta línea “ en alguna pedania” 
per   “ a les pedanies “

B ) Modificar l' article 4 afegint un tercer apartat amb el següent redactat:

3. D’ acord amb els articles 22.2 q ) i 22.4 de la Llei 7/85 de 2 d’ abril Reguladora de les Bases de 
Règim Local; els articles 52.2 r ) i 52.4 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’ abril pel qual s’ 
aprova el Text Refòs de la Llei Municipal i de Règim Local ; i els articles 50.25 i 51.1  del Reial 



Decret  2568/1986  de  28  de  novembre  pel  qual  s’  aprova  el  Reglament  d’  Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals es deleguen en la Junta de Govern Local les 
competències enumerades als punts 1 i 2 d’ aquest article.

SEGON.- Exposar  al  públic  en  el  tauler  d’anuncis  de  l’Ajuntament  els  anteriors  acords 
provisionals, així com el text complet de l' Ordenança fiscal modificada durant el termini de trenta 
dies hàbils, comptats des del dia següent al de la publicació de l’anunci d’exposició en el Butlletí 
Oficial de la Província.

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances, els qui tinguin un interès directe o resultin 
afectats, en els termes previstos a l’article 18  del text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març  ,  podran examinar l’expedient i 
presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública 
sense haver-se presentat reclamacions, els acords adoptats restaran definitivament aprovats.

NOVÈ PUNT: APROVACIÓ DE L' ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DEL PREU 
PÚBLIC PEL SERVEI DE LLAR D' INFANTS MUNICIPAL 

El Sr. Vallverdú celebra adaptar la normativa a la situació real. Pregunta al Sr. Interventor quin és 
l'increment.

El Sr. Interventor diu que no té l'increment exacte però està sobre el 5%.

El Sr. Huguet diu que l'increment està per sobre de l'IPC però que de totes maneres s'ha de prestar 
aquest servei tot i que costi molts diners a l'Ajuntament perquè d'aquesta manera la gent pot anar a 
treballar i deixar la canalla. Diu que l'increment tampoc és massa gran.

El Sr Combalia diu que allò raonable seria incrementar l'IPC però consideren que és  adequat aquest 
increment perquè el servei és deficitari. Diu que amb aquest increment deixarà de ser tant defcitari. 
Comenta que ERC ha presentat una moció per tal que deixi de ser deficitari.

La Sra. Ribó diu que si bé no és partidària de realitzar aquests increments s'ha cregut necessari per 
pal·liar una mica aquest servei deficitari i ajustar-ho a la realitat.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Vistos els arts. 15 i ss. del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, així com l´informe conjunt de Secretaria i 
Intervenció i així mateix els informes econòmic-financers, s'acorda:

PRIMER: Aprovar les següents variacions en  Ordenança fiscal  número 25 reguladora del preu 
públic pel servei de Llar d' infants municipal pel curs 2005-2006

Article 3. Obligats al pagament
La matriculació comporta l' acceptació del període escolar previst en aquesta ordenança.
El periode escolar s' estableix des de l' 1 de setembre al 31 de juliol de l' any següent.

Article 4. Import
La quantia del preu públic es determinarà aplicant les següents tarifes:

CONCEPTE IMPORT EUROS 



Quota mensual sense menjador...................................... 114,00

Quota per dia de menjador

(quota alimentaria + servei de monitora)..................   5,75

Quota diaria monitor menjador nadons....................                      2,50

Per la devolució bancària d' un rebut de  quota mensual         1,00

Article 6. Modificació de preus.

L’òrgan competent  per  a  la  modificació  dels  preus  fixats  en  aquesta  ordenança  serà el  Ple  de 
l’Ajuntament.

El  Ple  de  l'  Ajuntament  podrà  fixar  preus  inferiors  en  aquells  casos  que  per  raons  socials  o 
benèfiques sigui aconsellable, i previ informe favorable del Servei d’Assistència social.

SEGON.- Exposar  al  públic  en  el  tauler  d’anuncis  de  l’Ajuntament  els  anteriors  acords 
provisionals, així com el text complet de l' Ordenança fiscal modificada durant el termini de trenta 
dies hàbils, comptats des del dia següent al de la publicació de l’anunci d’exposició en el Butlletí 
Oficial de la Província.

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances, els qui tinguin un interès directe o resultin 
afectats, en els termes previstos a l’article 18  del text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març  ,  podran examinar l’expedient i 
presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública 
sense haver-se presentat reclamacions, els acords adoptats restaran definitivament aprovats.

DESÈ PUNT: APROVACIÓ DE L' ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA TAXA 
PER LA PRESTACIÓ DEL SERVEI D' ESCOLA DE MÚSICA MUNICIPAL 

El Sr. Vallverdú pregunta quin increment suposa.

La  Sra.  Ribó  diu  que  suposa  un  increment  d'un  5%  pels  alumnes  menors  de  16  anys  i 
aproximadament d'un 10% pels majors de 16 anys.

El  Sr.  Vallverdú  diu  que  també  es  tracta  d'un  servei  deficitari  i  que  si  estava  programat  que 
Ajuntament, Consell i Alumnes aportessin un 33% cadascun, amb aquest increment la possició dels 
alumnes s'aproxima a aquest tant per cent però s'hauria de pressionar a l'altra administració perquè 
aportés allò pactat.

El Sr. Huguet diu que es diferencia entre subvencionats i no subvencionats. Diu que si és necessari 
s'ha  d'incrementar,  però  vol  recordar  que  l'Escola  Municipal  de  Música  de  Montblanc  dona 
cobertura a molts altres pobles i que per aquest motiu els altres ajuntaments , via Consell Comarcal, 
haurien d'aportar quelcom, doncs l'aportació dels Consell no suposa més d'un 1%. Diu que si no 
aporten més diners s'hauria d'incrementar pels alumnes no residents a Montblanc.

El Sr. Combalia diu que s'ha d'estar orgullós de l'Escola de Música de Montblanc perquè dona un 
servei de molta qualitat. Diu que costa molts diners a l'Ajuntament doncs tot i que aquest increment 



fa que els pares es facin càrrec del 33% l'Ajuntament continua aportant massa. Diu que l'Escola 
dona servei a molts pobles i que el Consell no ajuda. Diu que s'hauria d'intentar promocionar i així 
com  més  gent  vingui,  més  alumnes  hi  haurà  per  professor  i  més  econòmic  resultarà 
proporcionalment i intentar no ser tant deficitaris.

La Sra. Ribó diu que és un orgull tenir aquesta Escola de Música però que resulta cara. Diu que s'ha 
de demanar més ajuts al Consell Comarcal i intentar retallar quotes.

Sotmés el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Vistos els arts. 15 i ss. del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, així com l´informe conjunt de Secretaria i 
Intervenció i  així  mateix els  informes econòmic-financers,  es  proposa al  Ple  de la  Corporació, 
desprès d’haver deliberat sobre l’estudi d’Ordenança fiscal reguladora de la taxa reguladora del 
preu públic pel servei d' Escola Municipal de Música pel curs 2005-2006, presentat per l’equip de 
Govern, l' adopció dels següents acords:

PRIMER: Aprovar les següents variacions en  Ordenança fiscal número 16 reguladora de la taxa 
per la prestació del servei municipal de música pel curs 2005-2006

Article 5. Quota Tributària
1.- La quantia de la taxa es determinarà aplicant les següents tarifes:

a) Matrícula:                                             

 

a.      Per un membre de la família: 65’00 Euros

b.      Per mes d’un membre, aplicació de descompte addicional del 10% a cada un d’ells.

 

b) Tarifes mensuals:

CONCEPTE IMPORT EUROS

  1. Sensibilització 34,00

  2. Iniciació i prellenguatge 41,00

  3. Llenguatge musical de grau elemental o mig  

       Si l´alumne té fins a 16 anys 41,00

       Si l´alumne té més de 16 anys 43,00

  4. Llenguatge musical i  instrument adult 60,50

  5. Llenguatge musical i una hora d'instrument grau elemental

       Si l´alumne té fins a 16 anys 65,00

       Si l´alumne té més de 16 anys 76,00

  6 .Llenguatge musical i una hora d´instrument grau mig  

       Si l´alumne té fins a 16 anys 70,50

       Si l´alumne té més de 16 anys 73,50



  7. Llenguatge musical i 40 minuts d'instrument  

       Si l´alumne té fins a 16 anys 51,50

       Si l´alumne té més de 16 anys 54,00

  8. Llenguatge musical, una hora d´instrument i 30 minuts de

      segon instrument grau mig 80,00

  9. Una hora d'instrument fins a 16 anys 44,00

10. Una hora d'instrument + 16 anys 51,50

11. 40 minuts d´instrument fins a 16 anys 34,00

12. 40 minuts d´instrument + 16 anys 40,00

13. Llenguatge musical i dos d´instruments d´una hora

grau mig 94,50

14. Llenguatge musical, una hora d´instrument i 40 minuts

de segons instrument grau mig 87,00

15. Alumnes externs que participin només en les formacions

instrumentals de l´escola

Paguen la

 matrícula

16. Lloguer instrument ( excepte piano i bateria ) 6,00

17. Lloguer piano o bateria 3,00

18. Per la devolució bancaria d’ un rebut 1,00

Article 8.  Vigència i aprovació.

Té una vigència indefinida fins que no s’ aprovi expressament la seva modificació per l’ òrgan 
competent.

SEGON.- Exposar  al  públic  en  el  tauler  d’anuncis  de  l’Ajuntament  els  anteriors  acords 
provisionals, així com el text complet de l' Ordenança fiscal modificada durant el termini de trenta 
dies hàbils, comptats des del dia següent al de la publicació de l’anunci d’exposició en el Butlletí 
Oficial de la Província.

Durant el període d’exposició pública de les Ordenances, els qui tinguin un interès directe o resultin 
afectats, en els termes previstos a l’article 18  del text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març  ,  podran examinar l’expedient i 
presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública 
sense haver-se presentat reclamacions, els acords adoptats restaran definitivament aprovats.

ONZÈ  PUNT:RECLAMACIÓ  PATRIMONIAL  CONTRA  L'ESTAT  PER  LA 
COMPENSACIÓ DE L'IAE.

El Sr. Vallverdú vol saber si amb l'entrada en vigor d'aquesta llei ja no es paga IAE.

El Sr. Interventor diu que només tenen l'obligació de pagar IAE les empresem amb una facturació 
de més d'un milió d'euros. Amb la compensació que dona l'Estat es calcula que Montblanc ha deixat 



de percebre uns 96.000 euros anuals i per aquest motiu es reclama.

El Sr. Mogas diu que votaran a favor. Diu que és una Llei del Partit Popular que sibé, la idea era 
bona, la compensació no ho és tant i perjudica als Ajuntaments.Diu que llavors el PSOE no es va 
oposar com ERC i s'alegra que el PSC amb l'Alcalde al capda<vant s'oposi ara.

El Sr.  Jané diu que quedava clar  que els municipis amb molta indústria petita es veurien molt 
perjudicats i creu que s'ha de recòrrer amb la resta de municipis de Tarragona.

El Sr Alcalde diu que qualsevol Alcalde d'un municipi que deixi de percebre 96.000 euros estaria 
d'acord en recòrrer.

Sotmés el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Atès que aquest Ajuntament va rebre resolució de la Direcció General de Finançament Territorial 
(Secretaria d’Estat d’Hisenda i Pressupostos), acordant la compensació per les pèrdues de l’IAE per 
virtut de la Llei 51/2002.

Atès que les esmentades quantitats rebudes no cobreixen la realitat de la pèrdua que s’ha patit com a 
conseqüència de la indicada modificació legislativa.

Atès l’informe jurídic remés per BASE- Gestió d’ingressos que aquest Ajuntament fa propi, com a 
previ i  preceptiu a l’exercici d’accions legals,  segons estableix l’article 221 del Reglamento de 
Organización, Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades Locales i article 54.3 del Texto 
Refundido de Régimen Local.

Atès que, en conseqüència, es considera justa, d’acord amb l’esmentat informe, la interposició de la 
corresponent reclamació contra l’Estat.

Per tot allò exposat, s'acorda:

PRIMER.- Interposar reclamació patrimonial administrativa contra l’Estat per les pèrdues, com a 
conseqüència de la reforma de l’IAE efectuada per la Llei 51/2002.

SEGON.-  Aprovar  en  allò  que  sigui  necessari  les  gestions  dutes  a  terme  per  BASE-  Gestió 
d’ingressos, així com els informes jurídics i les sumes certificades. 

TERCER.-  Facultar  al  Sr.  Alcalde-President  a  fi  de  què,  amb  certificació  del  present  acord, 
comparegui davant Notari i atorgui els corresponents poders per a plets a favor dels Lletrats del 
Gabinet  Jurídic  designat  per  BASE-  Gestió  d’ingressos  de  la  Diputació  de  Tarragona  i  dels 
Procuradors també designats.

RELACIÓ D’ADVOCATS I PROCURADORS PER A L’ATORGAMENT DE PODERS:

LLETRATS DE BUFETE GONZALO, S.L.:

-         En Javier Gonzalo Migueláñez.

-         En José Luis Gómez Gusí.

-         Na Montserrat Abillá Riba.

-         En Rubén Labella Sobrevals.



PROCURADORS:

De Madrid: En Francisco Velasco Muñoz-Cuéllar.

 En Roberto-Javier  Sanchidrián Rodríguez

PUNTS D'URGÈNCIA

El Sr. Alcalde comenta que els punt d'urgència a incorporar en aquest Ple són els següents:

• Modificació de les alineacions de vial amb el carrer Miquel Alfonso.
• Acord per l'ampliació de la Llar d'Infants.

Correspon procedir a la votació de la urgència dels esmentats punts, acordant-se per unanimitat la 
procedència del seu estudi i votació.

DOTZÈ PUNT:MODIFICACIÓ DE LES ALINEACIONS DE VIAL AMB EL CARRER 
MIQUEL ALFONSO

El Sr. Vallverdú diu que aquí es tracta de fer justícia. Diu que tothom sabia de l'anomalia de forma i 
s'hauria d'haver actuat abans de l'inici  de l'obra i  no araque ja està casi  acabada. Diu que amb 
aquesta  proposta  que  es  presenta  conjuntament  entre  ERC,  IpM  i  GdP  s'intenta  solucionar  el 
problema de la millor manera possible.

El Sr. Huguet diu que aquest problema s'hauria d'haver arreglat fa temps. Diu que hi ha una persona 
a l'Ajuntament que hauria d'haver anat a vigilar les obres i detectar-ho a l'inici i no ara que ja és tant 
tard.Diu que el responsable és l'arquitecte que examina i informa la llicència d'obres concedida. Diu 
que  si  s'han  realitzat  modificacions  de  Pla  General  més  rares  que  aquesta  aquesta  és  viable. 
Lamenta no saber quina és l'alternativa que volia proposar l'equip de govern.

El Sr. Andreu en primer lloc demana explicació de vot. Diu que a Tarragona no hi ha cap anulació 
d'obres com és el cas de Montblanc.  Diu que aquest procediment s'ha iniciat per una denúncia 
verbal i això no està previst juridicament des de que Franco va morir. Diu que la proposta no és més 
que una modificació puntual de Pla General que tantes altres vegades s'ha fet.  Diu que tot  Pla 
General sol tenir llacunes normatives i que aquesta és una doncs si al 1998 els particulars afectats 
haguessin presentat una al.legació hauria estat acceptada com la de la veina, que va ser acceptada 
per unanimitat com el Sr. Alcalde sap. Diu que aquesta proposta va ser presentada a la Comissió 
Informativa per tal que fos una proposta conjunta però que l'equip de govern no vol acceptar-jho. 
Diu que la concessió d'aquesta llicència va ser tractada a Comissió de Govern però que finalment va 
ser atorgada mitjançant Decret d'Alcaldia,  però la decissió va ser col.lectiva.  Diu que si  es vol 
solucionar els problemes i avançar s'ha de solucionar avui.

El  Sr.  Carreras  diu  que  voluntat  de  solucionar  els  problemes  de  la  millor  manera  i  legalment 
existeix des de sempre. Diu que tothom ha de cedir cosa que no succeeix en aquest cas. Diu que des 
del grup de CiU es comprometen a realitzar una moidificació puntual de Pla General per solucionar 
el problema i legalitzar les cases.

El Sr. Alcalde diu que la proposta que presenten és estrenyer el carrer en dos metres i que sigui 



propietat de dos particulars. Diu que el Departament d'Urbanisme de Tarragona no ho acceptarà. 
Diu  que  la  voluntat  de  l'equip  de  govern  és  solucionar  aquest  problema  i  per  aquest  motiu 
presentaran una modificació de Pla General per legalitzar la situació.

El Sr. Huguet diu que aquest carrer no té 10 metres d'ample.

El Sr. Alcalde diu que en el tram que ens ocupa si.

El Sr. Huguet diu que el que s'ha de fer és solucionar tot el problema i no part.

El  Sr.  Andreu  diu  que  aquí   només  es  discuteix  una  proposta  perquè  no  s'ha  presentat  cap 
alternativa. Si no es vota aquesta proposta es segueix igual.

El Sr. Alcalde diu que el proper Ple portaran la modificació del Pla General.

Sotmés el dictamen a votació no s’aprova per sis vots a favor dels grups ERC, IpM i GdP i set vots 
en contra dels grups ApM i CiU, no adoptant-se el següent acord:

Proposta de modificació de les alineacions de vial amb el carrer Miquel Alfonso 

Exposició de motius

En el pla general d’ordenació de Montblanc s'acceptà l’al·legació de la primera parcel·la de C.J. que 
dóna a l'encreuament Avda. Manel Ribé- carrer Francesc Macià. Al·legació que va ser recollida per 
part de la comissió provincial d’urbanisme en el text refós que aprovà definitivament l’Ajuntament 
de Montblanc l’any 1998. 

L’acceptació de tal al·legació comporta una reculada de l’alienació en el mateix carrer respecte la 
següent finca també qualificada de C.J. 

Considerem de que si en el període d’al·legacions els propietaris de l’esmentada finca haguessin fet 
la seva petició també hagués estat acceptada per la lògica d’alienació en línia recta de l’esmentat 
carrer. Podríem considerar doncs, que més que una modificació substancial es tracta de subsanar 
una omissió, que com en altres ocasions ens hem trobat dins de la complexitat del Pla General. 

És per tots aquests motius que presentem la següent proposta d’acord:

PRIMER: Iniciar  la modificació puntal  del pla general  en el  sentit  de que almenys en C.J.  es 
determinin les alienacions segons la finca en l'encreuament Avda. Manel Ribé- carrer Francesc 
Macià.

SEGON: Presentar l'aprovació inicial de la modificació puntual del pla general en el proper ple que 
tingui lloc a l'Ajuntament de Montblanc

El Sr. Huguet diu que no cal explicació de vot perquè el que ha passat és greu.

El Sr. Andreu diu que s'ha despreciat una bona oportunitat per solucionar el problema. Diu que aquí 
o s'està amb l'Alcalde o llavors s'aplica la Llei. Diu que el Sr. Alcalde va dir a la Sra Sans que 
també es podia prepara perquè ella seria la propera que es veuria afectada per una modificació de 



Pla General. Diu que no es tracta d'ocupar la via pública sinó que és un tema de cessió. Diu que en 
un cas molt similar no s'ha fet cedir el terreny. Diu que han ofert una solució adequada i no sap els 
motius perquè no s'ha volgut solucionar.

El Sr. Carreras diu que a la Comissió de Govern del 2003 no es va voler fer la modificació perquè 
sinó s'hagués tirat endavant.

El sr. Alcalde diu que en el cas que el Sr. Andreu diu que no s'ha cedit s'equivoca, doncs tot i que 
encara no té l'obligació de cedir, s'ha realitzat la cessió.

TRETZÈ PUNT: AMPLIACIÓ DE LA LLAR D'INFANTS

El Sr. Combalia diu que ERC presenta aquesta proposta per intentar aprofitar l'oportunitat. Diu que 
aquest punt està enllaçat amb el punt novè. Diu que la Llar d'infants municipal és un servei molt 
necessari però deficitari. Explica que el Departament d'Educació de la Generalitat ha realitzat un 
mapa de Llars d'Infants de Catalunya i que en el cas de Montblanc, si s'amplient el nombre de 
places en 30 abans de la fi del curs 2008-2009 les subvencions que es reben per nen passarien de 
1.100  euros  a  1.800.  És  per  aquest  motiu  que  presenten  aquesta  moció  per  tal  de  prendre  el 
compromís de l'ampliació i poder començar a gaudir d'aquesta subvenció.

La Sra. Ribó diu que ja fa temps que s'està estudiant aquesta possibilitat. Diu que aquest mapa de 
Llars estableix que Montblanc hauria d'ampliar en 30 places. El dubte que té l'Ajuntament i és el 
que es vol resoldre en breu és de com entre l'estudi per a la realització d'aquest mapa de Llars, 
l'Ajuntament va ampliar en 20 el nombre de places existents, per la qual cosa en principi l'acord 
hauria de ser per 10 places més, tot i que encara s'està concretant aquest punt. El que si està clar que 
poder gaudir d'aquesta subvenció és quelcom molt interessant i que estan a favor com demostra que 
ja s'estigui treballant.  El que si  demanaria és que l'acord que es prengui sigui el de prendre el 
compromís de fer aquesta ampliació i que un cop resolt el tema de si ha d'indicar ampliar 30 o 10 
notificar-ho al Departament d'Educació.

El Sr. Combalia diu que no hi ha cap problema si s'ha de canviar el número que es faci, però que 
s'hauria d'aprofitar aquesta bona oportunitat.

Sotmés el dictamen a votació, s'aprova per unanimitat adoptant-se el següent acord:

La Llei 5/2004, de 9 de juliol, de creació de llar d'infants de qualitat, aprovada amb el suport de tots 
els  grups  parlamentaris,  va  establir  que  el  Govern  de  la  Generalitat  ha  d'impulsar  el 
desenvolupament  d'una xarxa de llars d'infants de titularitat pública, que ha d'assolir la creació de 
trenta mil noves places abans de finalitzar el curs escolar 2008-2009.

Com a fruit de l'esmentada llei i dels mecanismes creats per executar-la, entre els quals hi ha la 
Comissió Mixta entre el Departament d'Educació i les entitats municipalistes, s'ha elaborat el “mapa 
de llars d'infants de Catalunya 2004-2008” i l'acord de col·laboració pel finançament per la creació 
de les places que el mapa preveu.

La col·laboració en el finançament estableix una subvenció de 5.000 euros per nova plaça municipal 
creada, així com l'increment de la subvenció anual de 1.100 euros fins a 1.800 euros per plaça 
municipal existent, un cop adquirit el compromís de compliment del mapa, que ha de fer-se per 
acord de Ple.

Atès que el mapa preveu que Montblanc ha de crear 30 noves places.



Per tot allò expossat, s'acorda:

PRIMER:  L'Ajuntament es compromet a dur a terme les actuacions per a la creació de com a 
mínim 30 noves places previstes al “Mapa de Llars d'infants de Catalunya 2004-2008”, per a infants 
de 0 a 3 anys en llars d'infants de titularitat municipal abans de la fi del curs 2008-2009.

SEGON: L'Ajuntament es compromet a formalitzar el conveni amb el Departament d'Educació de 
la Generalitat de Catalunya, pel qual es formalitza el compromís de creació de places per a infants 
de 0 a 3 anys, en llars de titularitat municipal.

TERCER: Trametre el present acord al Departament d'Educació de la Generalitat de Catalunya .

CATORZÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES

El  Sr.  Vallverdú  pregunta  que  passa  amb  l'empresa  GEMIPLAST.  Demana  que  es  tanqui 
permanentment el trànsit a la Plaça Major  perquè aquests dies com hi ha més gent és perillós. Diu 
que està d'acord amb la instal·lació de màquines expenedores de preservatius però que no estiguin al 
sol.

El Sr. Huguet diu que ja fa un any que es va regular la circulació dins del casc antic i encara no se 
sap si es tanca el carrer Major o no. En referència a les manifestacions del Sr. Vallverdú diu que no 
és tant perillós deixar passar cotxes per la Plaça Major, doncs cada pare ha de vigilar pels seus fills. 
Diu que el que s'ha d'establir és un horari fix. Pregunta com s'otorguen i es liquiden les ocupacions 
de via pública, doncs alguna s'ha donat per Decret. Vol saber perquè s'està arranjant un camí al Pla 
Parcial 16 si és particular. Diu que a la revista que s'edita per part de l'Ajuntament posa que s'ha 
tancat el pressupost amb superàvit quan no és cert.

El Sr. Combalia diu que l'Avinguda de Manel Ribé està en molt  mal estat.  Creu que va ser la 
companyia del gas qui va fer unes cates i uns forats i des de llavors estan tapats només amb sorra. 
Diu que pel que fa al Riuot fa més d'un any que la Brigada va realitzar unes obres per rebaixar en 
uns deu centimetres. Que es van col·locar unes tanques i que encara està igual i sembla abandonat. 
Vol saber com està la pista del CEIP les Muralles.

El Sr. Mogas diu que l'equip de govern treballa po, malament i donant mala imatge. Diu que a l'acte 
per signar el Pacte de la Salut l'Alcalde de Montblanc va ser l'únic que no va anar, doncs la resta 
estaven. Diu que pel que fa al pressupost, en el apartat d'inversions, del 100% pressupostat només 
s'ha fet el 5% i vol saber com es complirà. Diu que es treballa poc. Diu que es treballa tard, com va 
ser el cas de les notificacions de Josep Maria Poblet. Diu que es fan les coses malament perquè en el 
cas d'arranjament de camins, quan es vol arreglar una pista s'ha de demanar permís a Medi Ambient 
i que no s'ha fet. Que ell ha de donar exemple. Que quin sentit té obrir un camí en un barranc i si ha 
demanat permís a l'ACA. Pregunta al Sr. Llort si els voluntaris que hi ha pel bosc rebran cursets i si 
tindran assegurança.

El Sr. Andreu diu al Sr. Martí que troba molt bé que es facin reunions amb les entitats per recollir 
opinions i  suggeriments per  les Festes de la  Serra,  però demana que es faci  amb els  grups  de 
l'oposició i que no se'ls margini. Critica al grup de CiU per no parlar i lamenta que el Sr. Alcalde ni 
tan sols pregunti si tenen quelcom a dir.

El Sr. Alcaldediu sobre l'empresa GEMIPLAST que encara no saben ells mateixos que faran doncs 
el seu acord amb Fraphe encara no s'ha prorrogat. Pel que fa al tancament del Carrer Major i de la 
Plaça Major, diu que s'ha parlat amb la Unió de Botiguers i veins per consensuar uns horaris més 



estables i que l'acord és pròxim. Pel que fa al camí del PP-16 diu que aquest no està ni inscrit al 
registre ni en escriptura pública i qui era propietari del terreny ho va vendre tot. Pel que fa a les 
ocupacions de via pública diu que no s'enrecorda de quin Decret era però que ho consultarà. Pel que 
fa a les cates realitzades a l'Avinguda Manel Ribé diu que són per la xarxa de pluvials del PP-16 i 
que en quan s'executi es taparan. Pel que fa a les obres del Riuot, lamenta el retard i diu que donarà 
les indicacions perquè s'arreglin com més aviat millor.

El Sr. Villar diu que pel que fa a la pista del CEIP les Muralles, encara s'estan mirant pressupostos.

El Sr. Alcalde diu que va signar el Pacte de la Salut però que no surt a la fotografia per problemes 
amb la notificació. Pel tema de les inversions diu que allò realitzat suposa molt més del 5%. Que el 
tema de les notificacions del Carrer Josep Maria Poblet han pagat el no haver demanat aval per a la 
urbanització com es fa ara i que en un moment determinat es va treure. Pel que fa als permissos de 
Medi Ambient per l'arranjament de camins diu que estan demanats juntament amb la subvenció per 
realitzar-los, però que com també ho responen conjuntament triga en arribar la resposta. Diu, però, 
que s'han d'arranjar per evitar focs, doncs el bosc està molt sec. Diu que ja li donarà una còpia de la 
sol·licitud d'autorització.

El Sr. Martí diu que quan es tingui més o menys clar el que es vol fer per les Festes de la Serra 
convocaran a una reunió a tots els grups.

El Sr. Llort diu que hi ha 10 voluntaris apuntats i que s'està realitzant un curs de formació bàsica i 
tenen assegurança.

La Sra. Ribó diu que pel tema de la pista que el Director dels Serveis Territoriales va comprometre 
al 50% del finançament si era raonable. S'està mirant pressupostos per veure la viabilitat.

El Sr. Combalia diu que aquest projecte es va iniciar la legislatura anterior i es van fer les medicions 
i un esbòs del projecte i no entén com és que encara no s'hagi acabat el projecte en dos anys.

La Sra Ribó diu que de projecte iniciat no hi havia. Que només hi havien alguna idea però res 
treballat.

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a dos quarts d'una de la matinada, i per 
constància del que s’hi ha tractat i  dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. 
Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  9 folis números                a
                  , ambdós inclosos.
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